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PREDMET: Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Tijana Kocijel (IDS-ISU) je na 20. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 11. listopada 2023. godine postavila vijećničko pitanje: 
 
„Svjedoci smo da se u našem gradu devastiraju dječja igrališta, sportski tereni itd. Između 
ostalog devastiraju se i autobusne stanice odnosno autobusne čekaonice pa bi me interesiralo 
kada bi se mogle iste popraviti, koliko dođe to nas koštati. Konkretno na Katurama su četiri, 
pet autobusnih čekaonica i sve su devastirane. Razbijena su stakla, a ide kiša, ružno vrijeme. 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik grada Labina: 
 
„Odgovorit ću ovako. Pitanje je samo da li treba rješavati posljedicu ili uzrok. Mi smo više puta, 
višekratno određene čekaonice konkretno u naselju Kature, reći ću otvoreno, već i mijenjali. 
Ne bi sad rekao iznos u eurima jer ga ne znam na pamet, ali definitivno mogu reći da je to 
sigurno krivi put, barem je to moje osobno razmišljanje, jer koliko god ih puta budemo mijenjali, 
opet će ih razbijati. To nam nije na ponos. Znak je da loše radimo s našom djecom. Znak je da 
nemamo dobrih edukacijskih, a pogotovo preventivnih metoda i onda se bavimo sa kurativom 
za što svi znamo da je najlošija moguća varijanta. Konkretno, razmišljat ćemo o tome da 
postavljamo kamere, a tek onda da saniramo jer mislim da ovo sve skupa stvarno više nema 
smisla, da napravimo igralište, niti ga ne završimo već se razbije. Napravimo sportski centar, 
niti ga ne završimo, već se desi vandalizam. U Rapcu smo, ne na Katurama da se ne desi da 
su Kature najgori. Možda ih ima više na kupu pa je zato tamo rizik možda najveći. Napravimo 
sanaciju gumirane podloge na igralištu u Jadranskoj ulici, označimo sve sa plastičnim lancima 
i molimo da se ne dira dok se ne osuši guma, to traje to sušenje praktički nekoliko sati, i u 
nekoliko sati se na silu razbije taj lanac i gazi po toj mekanoj podlozi koja se još nije osušila. 
Tu volimo prozivati. To je nekako u našim genima, očito. Mi smo krivi za sve to skupa. Od 
kućnog odgoja pa do naše djece koja očito sve to rade sa velikim zadovoljstvom. Morat ćemo 
postavljati kamere, a tek onda ćemo mijenjati stvari jer opet mijenjat, i opet mijenjat, i opet 
mijenjat, definitivno nema smisla.“  
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